張應友博士















Sydney

2/Friends













Since 1963 呈獻 presents Str!de of Love

Charity Concert 慈善演唱會

19.11.2024 (<u></u>) Tue 7:45pm

香港大會堂音樂廳 Concert Hall, Hong Kong City Hall

演出好友

陳潔靈 旦哥@健康旦 柳影虹 米雪 方健儀 高永文 郭少明 鄧鉅明 鄺靄慧 香港兒童合唱團

票價: HK\$1,200, HK\$880, HK\$680, HK\$380

門票現於 art-mate 公開發售 Tickets are now available at art-mate



門票及查詢 3921 3821













































The Hong Kong Anti-Cancer Society presents "Sydney & Friends: Stride of Love" Charity Concert

香港防癌會呈獻:「Sydney & Friends:行多一步」慈善演唱會

Dear Friends,

The Hong Kong Anti-Cancer Society "Sydney & Friends: Stride of Love" Charity Concert will take place on Tuesday, 19 November 2024, at the Concert Hall of Hong Kong City Hall. We cordially invite you to join us with your family and friends to enjoy the exciting performances and to support the cancer patients and their caregivers!

This special Charity Concert will feature performances by celebrities coming together to spread love and positive energy through music. All proceeds from this Charity Concert will support our charity programmes, including our medical assistance prgramme and charity bed programme, etc, rendering help to the needy cancer patients and their families.

For over 60 years, HKACS has been committed to preventing, combating and treating cancer. We engage in different activities to support cancer patients and their families, and create a healthier and caring community. Together with our dedicated supporters, like yourself, we continue to assist cancer patients and their caregivers in staying well, recovering, finding cures, and fighting against cancer. Your generous contribution will provide us with the resources and strength to walk hand-in-hand with cancer patients and their families throughout their journey.

We hope you can join us for what promises to be an unforgettable night, and we look forward to seeing you there!

Yours sincerely,

1 Cly

Mrs Patricia Chu, BBS Chairman The Hong Kong Anti-Cancer Society

親愛的香港防癌會好友.

香港防癌會呈獻:「Sydney & Friends:行多一步」慈善演唱會,將於2024年11月19日(星期二),晚上假香港大會堂音樂廳舉行。現誠邀您與親朋摯友一同參與,欣賞嘉賓們的精彩表演之餘,同時為癌症患者及其照顧者打打氣!

演唱會將會邀請多位演藝界知名人士擔任表演嘉賓,他們將以音樂傳播愛心及正能量。是次演唱會所籌得的善款,將用於本會各項慈善項目,包括藥物資助計劃、慈善愛心病床等,幫助有需要的癌症患者及其家人面對困境。

過去60多年,香港防癌會一直以抗癌、防癌和治癌為使命,致力透過不同活動支援癌症患者及其家屬,並構建更健康及關愛的社區。全靠您及其他善長無間斷的支持,我們才能繼續協助癌症患者和照顧者保持健康、復元、治療和積極抗癌。您的慷慨支持,讓本會能有資源和力量,與患者攜手同行,共同面對抗癌路。

感謝您對本會一直以來的支持,期待當晚能在場內與您相見!

謹祝 身體健康、生活美滿!

朱楊珀瑜

朱楊珀瑜女士 BBS 香港防癌會主席



presents 呈獻



**Charity Concert** 



Date 日期: 19.11.2024 (Tue 星期二)

Venue 地點: Concert Hall, Hong Kong City Hall 香港大會堂音樂廳

# Sponsorship Form 贊助表格

Sponsorship Categories 贊助類別	Platinum Sponsor 鉑金贊助 HK\$300,000 or above	Gold Sponsor 耀金贊助 HK\$200,000 or above	Emerald Sponsor 綠寶石贊助 HK\$100,000 or above	Ruby Sponsor 紅寶石贊助 HK\$50,000 or above	Sapphire Sponsor 藍寶石贊助 HK\$30,000 or above	Bronze Sponsor 銅贊助 HK\$10,000 or above
A full page patron message in concert brochure 場刊內全頁題辭	$\checkmark$	-	-	-	-	-
Cheque and souvenir presentation at the opening ceremony 支票遞交及接受紀念品儀式	<b>V</b>	V	-	-	-	-
A full page advertisement in concert brochure 場刊內全頁致意或廣告	<b>√</b>	V	V	-	-	-
Sponsor's logo / name will be displayed in all promotional materials 贊助機構/善長芳名刊登於所有宣傳刊物	√	V	V	V	-	1
Sponsor's logo / name will be displayed on concert brochure 贊助機構/善長芳名刊登於場刊	V	V	V	V	V	1
No. of VIP Tickets 贈送貴賓門票數量	30	20	12	8	6	4

Full-color Advertisement on Concert Brochure 刊登場刊彩色廣告 Deadline 截止交稿日期:1.11.2024 (Fri 星期五)				
Inside Page	HK\$10,000	Half Page	HK\$5,000	
彩色全版		彩色半版		

## General Donation 惠捐善款

I / We will not join the event but would like to donate HK\$ _	to support the work of the HKACS
本人/我們未克出席演唱會,仍樂意捐贈HK\$	支持香港防癌會的工作

### Sponsor / Donor Information 贊助 / 捐款者資料

Donor Name 善長姓名	(Chinese 中文)		* 先生/ 女士/ 小姐/ 醫生/ 博士/ 教授
	(English 英文)		* Mr / Mrs / Ms / Miss / Dr. / Prof.
Company Name 公司名稱	(Chinese 中文)		
	(English 英文)		
Contact Person (if different from the above) 聯絡人(如與上述不同)			* 先生/ 女士/ 小姐/ 醫生/ 博士/ 教授 * Mr / Mrs / Ms / Miss / Dr. / Prof.
Tel 電話		Fax 傳真	
Email 電郵			
Mailing Address 郵寄地址			
Name on Receipt (if different from the above) 收據抬頭 (如與上述不同)			

#### Donation Methods 捐款方法

Cheque 劃線支票	Please make cheque payable to "The Hong Kong Anti-Cancer Society" and send this form together with the cheque to our office 支票抬頭請填寫「香港防癌會」 請將支票連同此贊助表格郵寄至香港防癌會
Direct Deposit 直接存款	Direct deposit to our account HSBC: 002-1-141585 Please mail or email the original copy of the transfer slip, together with this form to our office or donation@hkacs.org.hk 直接存款至「香港防癌會」,香港上海匯豐銀行戶口賬號: 002-1-141585 請將銀行存根連同此贊助表格郵寄或電郵至香港防癌會/ donation@hkacs.org.hk
Visa	Credit Card No. 信用卡號碼
Master Card 萬事達卡	Cardholder's Name 持卡人姓名
American Express 美國運通	Expiry Date有效日期(MM / YY)/
	持卡人簽署

Personal data collected shall not be used for any purpose other than those directly related to activities for The Hong Kong Anti-Cancer Society. 此表格上之個人資料除用作香港防癌會與 閣下通訊外,將不會用作任何其他用途。

I do not wish to receive any material or message from The Hong Kong Anti-Cancer Society in the future. 本人不欲收取香港防癌會的宣傳物品或訊息。

#### Remarks 備註

- Donation of HK\$100 or above is tax deductible with a receipt. 捐款港幣100元或以上可憑收據申請税項豁免。
- 2. Children under 6 years old will not be admitted. Ticket holders will be admitted only on presenting proof of age. 六歲以下兒童恕不招待。如未能出示年齡證明,持票人可能不獲准入場。
- 3. Tickets are non-exchangeable, non-refundable and not for re-sale, and void if altered. 門票不可退換、退款或轉售,一經發現,門票立即作廢。
- 4. Seats will be arranged by the organiser on first-come, first-served basis. The organiser reserves all rights and final decision in case of dispute. 慈善演唱會座位將由大會以先到先得原則安排,並保留最終決定權。

## Donation and Enquiry 捐款及查詢

The Hong Kong Anti -Cancer Society 香港防癌會

Address 地址: 30 Nam Long Shan Road, Wong Chuk Hang, Hong Kong 香港黃竹坑南朗山道30號